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Verksamhetsrapport LP4 styrIT

1 Projekt
Här rapporterar vi hur vi ligger till med de projekt som vi satte upp i vår verksamhets-
plan.

1.1 Lokaler
Vi har fått full tillgång till rum 2331, serverrummet eller DAS som vissa kallar det.
Inflytten samt en omstrukturering av övriga förrådsrum är pågående.

Ytterligare lokalfrågor har inte drivits, på grund av tids- och motivationsbrist. Bilden
är att det inte är någon ide att försöka då det redan råder lokalbrist, vilket inte ökar
motivationen att arbeta i frågan.

1.1.1 Kök

Liknande frågan angående lokaler så möter man fort motgångar i frågan gällande köket,
vilket är rätt omotiverande. Det betyder inte nödvändigtvis att det är stopp i frågan,
men att det krävs mycket energi för att driva igenom en förändring vilken lättare läggs
på det vardagliga arbetet istället.

1.2 Lindholmen
Dispositionsavtal till The Cloud är lovat, om inte till och med fixat vid det här laget, så
arrangemang i The Cloud kommer vara en realitet till hösten.

Det här mötet presenterar vi en proposition för att kunna välja in Cloudlords till hösten.

1.3 Projekt- och strategiskt arbete
Rutiner kring projekt kan fortfarande förbättras och är något som vi kommer försöka
kommunicera våra lärdomar till våra efterträdare.

1.3.1 Mötespresidium

Avslutad.

1.4 Ekonomisk hållbarhet
Vi har diskuterat internt om hur vi vill nyttja våra pengar framåt och utforskat de
underpunkter som nu är avslutade.
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1.4.1 Sektionsbil

Avslutad, men vi vill påminna om att hyra bil på budget när det behövs.

1.4.2 Sektionens dag / HelgIT

Avslutad, arbete är hos arbetsgruppen HelgIT.

1.5 Genomgång av sektionens dokument
Ett förslag för en stadgaomskrivning presenteras detta sektionsmöte. Övriga dokument
har också undersökts och kommer presenteras under andra läsningen av stadgaändring-
arna.

1.5.1 Kommenterade styrdokument

Övriga punkter har prioriterats, men vi har möjlighet att skriva kommentarer fram till
slutet av vår mandatperiod 1:a juli.

2 Övrigt
Vi har utöver våra veckoliga styrelsemöten, styrelseworkshops och andra vardagliga åta-
ganden gjort följande:

• Student Voice med våfflor
Vi gjorde inspring och upplevde att detta ökade deltagandet.

• Arrangerat aspning
SKRATTA, Case-adillakväll, MFW NAP TIME, STORSKÄMT och asplunch var-
je fredag.

3 Individuella rapporter

Anton Ekström - Vice ordförande
Hur känns det att snart gå av styrIT?
Det kommer att kännas lite tomt, men blir skönt att ha mindre att göra framöver. Jag
hade önskat att jag lyckats åstadkomma mer under året, och tycker det är tråkigt att
jag inte har hunnit lägga riktigt så mycket tid som jag hade tänkt. Även fast vi går av
styrIT har jag fortfarande möjlighet att påverka sektionen med motioner, eller genom
att vara delaktig i andra sektionsorgan. Dessutom har jag träffat vänner för livet i styrIT
och tror inte min vardag kommer se särskilt annorlunda ut, förutom att möten kanske
ersätts med filmkvällar!

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Jag vill lära dem de grejerna som vi inte gjorde så bra, så att de gör det bättre det här



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsrapport LP4 styrIT, 2022/2023

året. Exempelvis har vi inte alltid varit så bra på att ta bilder på vår klädkod under
styrelsemöten.

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
Jag gillar Mushroom Stem Block. Det är ett ganska unikt block, inte som de andra
blocken. Den är söt och smart (som jag). Sedan gillar jag också konceptet av svamp,
men inte det fysiska fenomenet. Därför passar det rätt bra eftersom det inte går att äta
svampblock i Minecraft, för att de inte är riktiga utan bara ett spel. Och för att det inte
går att äta block i Minecraft.

Hanna Adenholm - Sekreterare
Hur känns det att snart gå av styrIT?
Det känns lite sorgligt att det snart är över. Jag tycker det har varit jättekul att få sitta
i styrelsen och det känns som att man lärt sig så otroligt mycket mer om hur sektionen,
kåren och skolan fungerar. Jag är också jättetacksam till alla mina medsittande och
övriga sektionsaktiva som har gjort det här året till vad det blivit.

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Ta vara på tiden och umgås mycket med varandra, det gör allt mycket enklare och
roligare. Kan också varmt rekommendera att ha workshopfrukostar hemma hos varandra.
Det är jättebra tillfällen att få saker gjort men också bara för att umgås och lära känna
varandra,

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
Flowering Azalea Leaves - jag gillar växter :)

Hind Mansour - Kassör
Hur känns det att snart gå av styrIT?
”Jag är inte mentalt redo att gå av”har jag sagt många gånger på sistone, jag tror jag
kommer ha lite separationsångest på något sätt.
Jag är kanske lite besviken när jag tänker på att ingen av de större projekten som jag
var taggad på och vill driva har kommit någonstans. Men när jag kollar på det stora
hela så är jag nöjd och stolt över det vi har åstadkommit som styrelse, det arbetet vi
har gjort och relationerna vi har haft till kommittéer och föreningar.
styrIT har varit mycket roligare än vad jag förväntade mig, mest tack vare min styrelse
som jag älskar! Men de kommer jag ha kvar, och det är jag väldigt tacksam för.

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Att passa på att hänga med varandra så mycket de kan, för att ha kul är minst lika
viktigt som att arbeta. Jag har lärt mig att även om regler finns av en anledning, så
behöver man följa sitt hjärta ibland och göra det som känns rätt. Jag ska inte säga till
dem att inte ha för stora mål, för jag lyssnade inte när mina pateter sa det. Istället ska
jag försöka hjälpa dem i hur man kan bedöma storleken av målen.

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
styrITs svar: Hind har inte spelat Minecraft (något som vi en dag ska ändra på) och
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nu har hon åkt iväg till Holland. Därför väljer vi andra ett block åt henne.
Vi tycker att Hind är som en Dropper. Hon är alltid där med ett leende och när man
minst anar det så kommer det en gåva från henne.

Jacob Bengtsson - Ordförande
Hur känns det att snart gå av styrIT?
Överlag känner jag mig nöjd med mitt år och vad jag har åstadkommit som styrelse-
medlem och sektionsordförande. Jag tycker vi alla har gjort ett bra jobb och samarbetat
bra med sektionen som helhet. Vi har drivit igenom många ändringar som har haft
meningsfull betydelse utan att sektionen fallit sönder under tiden. Jag har fortfarande
många tankar och idéer som jag hade velat driva vidare, men ska försöka hålla mig från
att lägga mig i allt för mycket i mina efterträdares verksamhet;) Det ska bli skönt att
lämna över förarsätet till någon annan så att sektionen får köra på lite nya och med all
säkerhet fina vägar.

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Sätt rimliga förväntningar, både på dig själv och på dina medsittande. Det vardagliga
arbetet tar mycket tid. Samtidigt, håll utkik för vad dina medsittande vill göra och pusha
dem när de hittat något som de brinner för.

Sätt upp tydliga mål. Låt inte högskolan stoppa er. Låt inte någon stoppa er.

Umgås mycket med varandra, allt blir mycket roligare då.

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
Egentligen är inte detta ett block, men jag känner en stark relation till Shulkers (som
för det mesta ser ut som ett block). Jag vill sitta instängd i min låda och spotta på folk
när de knackar på och bara teleportera iväg om de är för jobbiga.

Max Hagman - Ledamot
Hur känns det att snart gå av styrIT?
Wow vad fort tiden går. Vi har haft mycket att göra och mycket har gjorts. Känns
otroligt skönt att få ordning på projekten (i den mån det går) nu mot slutet. Det har
varit otroligt kul och många fler projekt jag vill driva men nu är det dags att lämna över
facklan.

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Se till att vila. Styrelsearbete är viktigt men man ska må bra också!

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
Jag hade varit ett lava block. Varför? Därför https://www.beano.com/posts/which-
minecraft-block-are-you

Rasmus Rosengren - ITA
Hur känns det att snart gå av styrIT?
Det är lite kluvet. Jag är lite besviken på mig själv att jag inte kunnat matcha drivet
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av mina medsittande, och jag kommer verkligen sakna att sitta med dem. Det kommer
dock vara skönt att lämna det bakom mig och lämna över till mer drivna personer.

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Det är lätt att få en vision av att vilja lösa alla problem, men arbetet i styrIT är mycket
långsammare än man kan tro. Det är viktigt att sätta ens mål och förväntningar på en
nivå som går att uppnå. Fokusera inte på för många saker samtidigt. Arbetet må vara
tungt, men gör det tillsammans så blir det mycket lättare och roligare. Och glöm inte
umgås utanför styrelsearbetet!

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
Jag hade varit en beacon, vars styrka växer om den har en stor metallpyramid under
sig. Tyvärr har min pyramid varit rätt liten det här året i styrIT.

Stina Hansson - SAMO
Hur känns det att snart gå av styrIT?
Tråkigt, men känns också kul att kunna kolla tillbaka vad vi har gjort och åstadkommit
som styrelse. Jag känner att jag har lärt mig en massa saker som jag kommer ta med
mig, och är så tacksam över mina medsittande som har gjort det här året väldigt roligt.
Nu vill jag bara wrapa upp allt och ge en sån bra grund som möjligt till nästa SAMO,
och se till att denne kan göra ett ännu bättre jobb än jag!

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Styrelsearbetet är viktigt, men det är viktigt att må bra också, och att hitta en bra
balans. Umgås mycket, det är viktigt att man känner sig bekväm och kan lite på sina
medsittande, plus att allt det tråkiga blir roligt med bra vänner! Också, underskatta
inte den makt du har som student, bara för att de du träffar är vuxna och jobbar på
högskolan betyder inte att de har rätt (eller är rimliga) :).

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
Är det här tillfället att säga att jag spelat Minecraft ca tre gånger i mitt liv? Men jag
vibear med tegel.
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